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…2019… 14.2.19… ερώτηση Δ. Σ. Λάμπρου Τσιούκη στο Δ. Σ. Καρδίτσας 

 

   1) Ανεπιτήρητα… 

 …πέρασαν σχεδόν 2 μήνες από τις 20 Δεκεμβρίου 2018 (20.12.18) που συζητήθηκε το θέμα 

στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας και πάρθηκε η απόφαση να γίνει ανάθεση σε ιδιώτη με 

το ποσό των 4.800 ευρώ… (από τον προϋπολογισμό του Δήμου μας έτους 2019)… για την 

περισυλλογή τους… 

….ιδιώτης, ο οποίος θα διαθέτει αδειοδοτημένη κτηνοτροφική εκμετάλλευση, οχήματα και 

κατάλληλα εκπαιδευμένα και έμπειρα, στον χειρισμό των ανεπιτήρητων ζώων, άτομα… 

…. Όμως ακόμα δυστυχώς δεν βγήκε ανακοίνωση στις εφημερίδες ώστε να βρεθεί 

ενδιαφερόμενος… ίσως υπάρχει ενδιαφερόμενος π. χ. στον Παλαμά… ή στο Μουζάκι… ή 

στη Φαρκαδόνα… κ.λ.π…. πώς θα το μάθει…??? 

…..Το πρόβλημα άρχισε πάλι να γίνεται μεγάλο καθώς τις τελευταίες μέρες τα ανεπιτήρητα 

έχουν αυξηθεί πάλι στα ορεινά χωριά… 

… Πότε θα βγεί η ανακοίνωση στις εφημερίδες…??? …για να ενημερωθούν οι 

ενδιαφερόμενοι… ώστε να αναλάβει κάποιος ιδιώτης το έργο…??? 

 

ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΔΗΜΑΡΧΟΥ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ… ΦΩΤΗ ΑΛΕΞΑΚΟΥ… 

«…Με τα ανεπιτήρητα ζώα προχωράει η διαδικασία…»  
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


